

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. VII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

cupauit. a quo magnus Alexander cum fuerit
septimus decimus, iure, materni generis Achil-
le auctore, paterni Hercule, gloriatuſ est.
(Æmilius Sura de annis populi Romani: *Assy-* 6
rii, principes omnium gentium, rerum potiri
sunt: deinde Medi: postea Persæ: deinde Ma-
cedones. exinde duobus regibus, Philippo & An-
tiocho, qui a Macedonibus oriundi erant, haud
multo post Carthaginem subactam, deuictis, sum-
ma imperii ad populum Romanum peruenit.)

CÆ. VII. Inter hoc tempus & initium I
Nini regis Assyriorum, qui princeps rerum po-
litus, interfunt anni MCCCCXCV. Huius
temporibus æqualis Hesiodus fuit, circa CXX
annos distinctus ab Homeri ætate, vir perele-
gantis ingenii, & mollissima dulcedine carmi-
num memorabilis; orti quietisque cupidissi-
mus, ut tempore tanto viro, ita operis auctori-
tate proximus. qui vitauit, ne in id quod Ho-
merus, incideret, patriamque & parentes testa-
tus est; sed pariter, quia multatus ab ea erat,
contumeliosissime. Dum in externis moror, 2
incidi in rem domesticam, maximique erroris
& multum discrepantem auctorum opinionibus.
Nam quidam, huius temporis tractu,
aiunt, a Tuscis Capuam Nolamque conditam,
ante annos fere DCCCXXX. quibus equidem
adsenserim, sed M. Cato quantum differt! qui 3
dicat, Capuam ab eisdem Tuscis conditam, ac
subinde Nolam: stetit autem Capuam, ante
quem